

Nutrition Facts/ Fakta Nutrisi

Setiap Hidangan / Per Serving 8g

Energy / Tenaga	30.24 kcal
Carbohydrate / Karbohidrat	7.4 g
Protein	0.5 g
Sodium	5 mg
Fat / Lemak	0 g

KAICOLIVE appear in golden powder with net weight of 8g/serving. Containing 15 sachets in a box.

凯勉丽特征：金色粉末状，以8克净重量为各别包装。每盒15包。

Direction of use 使用方法:

KaicoLive can be consumed directly by mixing with water (100-150ml) as a convenient tasty honey drink. Or it can be used as food ingredient to enhance the taste of the food such as bread, cookies and cakes.

凯勉丽可以直接与水溶解 (100-150ml) 成为美味营养蜂蜜饮料或成为食物的添加成分如面包，饼干和蛋糕以增加食物的味道和营养价值。

Best way of taking 最好的服用方法:

Take 1 sachet in the morning before meal or late evening before sleep.

早餐前或傍晚餐后取1包。

Storage:

KaicoLive is kept in a sealed sachet foil to prevent oxidation and change flavor. Keep the product in dry and cool condition (20°-25°C). It can be kept for 2 years after production.

凯勉丽被保存在一个密封的袋包中，以防止氧化及改变它的美味和营养价值。把产品保持在干燥和阴凉(20°-25°C)的地方。保鲜期为2年。

About Us



KAICOLIVE

Birdnest's
ESSENCE WITH
HONEY